2019 中欧绿色智慧城市峰会 拟定方案

2019 EURO-CHINA GREEN&SMART CITY SUMMIT PROGRAM

2019年9月26-28日南宁 26-27-28 SEPTEMBER NANNING, CHINA

指导单位: 欧盟委员会

Supported by: European Commission

联合主办:中国城市和小城镇改革发展中心

法国展望与创新基金会

广西壮族自治区南宁市人民政府

中国社会科学院"一带一路"国际智库

Hosted by: China Center for Urban Development

Prospective and Innovation Foundation

Nanning Municipal People's Government of Guangxi Zhuang Autonomous Region

"Belt and Road" Initiative International Think Tank, CASS

协办单位:云宝宝大数据产业发展有限责任公司

Co-organized by: CloudBae Big Data Industry Development Co., Ltd.

传播支持:人民日报、新华社、中央广播电视总台、光明日报、

经济日报、中国日报、中国新闻社、参考消息、中国新闻 网、中国经济网、央广网、中华网、中国网、中国改革报、中国经济导报、城市中国网、央广经济之声、南方网、中 宏网、中国城市报、中国证券报、环球时报、每日经济新

闻、经济参考报、21 世纪经济报道、第一财经、中国建设报、北方网、中国财富网、腾讯网、搜狐网、凤凰网、新浪、网易、和讯网、澎湃新闻、财新网、中国发展网、今日头条、广西电视台、广西日报、广西新闻网、南宁电视台、南宁日报、南宁新闻网

Communication Support: People's Daily, Xinhua News Agency, China Media Group, Guangming Daily, Economic Daily, China Daily, China News Agency, Reference News, Chinanews.com, Ce.cn, Cnr.cn, China.com, China.com.cn, China Reform Daily, China Economic Radio. Herald. Cn4.net, China Business Southen.com. Zhonghongwang.com, China City, China Securities Journal, Global Times, National Business Daily, Economic Information Daily, 21st Century Business Herald, CBN, China Construction News, Enorth.com.cn, Cfbond.com, QQ.com, Sohu.com, Ifeng.com, Sina, The NetEase. Hexun.com, Paper. Caixin.com. Chinadevelopment.com.cn, Toutiao, Guangxi Broadcasting System, Guangxi Daily, Gxnew.com.cn, Nanning Television Station, Nanning Daily, Nnnews.net

(本议程更新时间截止到 2019 年 09 月 10 日,仅供参考。请以活动现场准确安排为准。)

(This program is updated until September 9th , 2019 and is for reference only. Please refer to the exact schedule of the event site.)

引言

Introduction

在欧盟委员会指导下,中国城市和小城镇改革发展中心、法国展望与创新基金会等机构,在连续举办三届中欧绿色智慧城市峰会的基础上,拟于 2019 年 9 月 26-28 日,在南宁举办 2019 中欧绿色智慧城市峰会系列活动,旨在进一步促进中欧在绿色智慧城市领域分享,推动建立示范性的中欧绿色智慧城市。

Under the guidance of the European Commission, the China Center for Urban Development, Foundation Prospective & Innovation and other institutions, on the basis of three consecutive Euro-China Green and Smart City Summit, are scheduled to hold the 2019 Euro-China Green and Smart City Summit in Nanning on September 26-28, 2019, aiming to further strengthen communication between China and Europe in the field of green and smart cities, and promote the establishment of green and smart model cities in China and Europe.

本届活动是在香港、深圳、宁波三届活动之后的第四届。三届以来, 共有中欧 32 个国家和地区约 300 个中欧城市参评展示, 约 110 个中欧城市代表团参与峰会。中欧绿色智慧城市峰会系列

活动已成为目前国际化水平最高、内容最为丰富、形式最为务实的绿色智慧城市国际合作交流平台之一, 欧盟及相关机构领导对活动举办提供大力支持。

This event is the fourth following three events in Hong Kong, Shenzhen and Ningbo. In the past three events, totally about 300 cities of 32 countries and regions from China and Europe participated in the evaluation and demonstration, and about 110 delegations participated in the summits. After several years of development, the Euro-China Green and Smart City Summit & Euro-China Green and Smart City Awards have become the international cooperation and exchange platform for green and smart cities with the highest level of internationalization, the richest content and the most pragmatic forms. It's highly supported by the leaders of the European Union and related institutions.

南宁,是广西壮族自治区首府,是中国面向东盟开放合作的前沿城市、中国—东盟博览会永久举办地、国家"一带一路"有机衔接的重要门户城市。南宁素有"中国绿城"的美誉,是"联合国人居奖"获得城市、国家生态园林城市。近年来,南宁市致力于推进中国-东盟信息港核心基地建设,推动绿色智慧城市国际合作,加强与东盟国家建立伙伴城市关系,2018年11月,南宁作为中国唯一代表城市参加了在新加坡举办的东盟峰会"智慧城市展示会"。

Nanning, the capital of Guangxi Zhuang Autonomous Region, is an indispensable frontier city of China to cooperate with ASEAN, the permanent venue of the China-ASEAN Expo, and an important carrier of national "Belt and Road". Known as the "China Green City", it is also a winner of the "UN Habitat Award" and a national ecological garden city. In recent years, Nanning is committed to promoting the construction of China-ASEAN Information Port core base, promoting international cooperation in green and smart cities, and strengthening partnership with ASEAN countries. In November 2018, Nanning participated in ASEAN Summit "Smart City Exhibition" held in Singapore as the only representative city of China.

本届活动邀请中欧有关方面领导、专家学者、企业家、媒体机构,就技术应用、产业推广、运营模式、机制创新等议题开展交流探讨,推动绿色智慧城市高质量发展。

This event will invite relevant leaders, experts, scholars, entrepreneurs and media organizations from China and Europe to conduct exchanges and discussions on issues such as technology application, industry promotion, operation mode and mechanism innovation to promote the high-quality development of green and smart cities.

9月25日 周三 September 25th, Wednesday

09:00-22:00 全天报到

Arrival & Registration

报到地点:南宁五象山庄(广西南宁市五象新区秋月路9号)

Venue: Nanning Wuxiang Resort

(No.9, Qiuyue road, Wuxiang New District, Nanning, Guangxi)

17:00-18:00 领取 BtB 对接洽谈日程表

Distribution of BtB Planning

18:00-21:00 参会嘉宾自助晚餐

Dinner Buffet

9月26日 周四 September 26th, Thursday

09:00-17:00 2019 中欧绿色智慧城市峰会系列活动

2019 Euro-China Green and Smart City Summit

地点: 五象山庄 11 号楼大宴会厅

Venue: Grand Banquet Hall, Building 11, Wuxiang Resort

08:30-12:00 领取 BtB 对接洽谈日程表

Distribution of BtB Planning

开幕式及主论坛 Opening Ceremony & Summit

09:00-09:20 领导致辞 Remarks by Senior Official

主持人: Host:

周红波 广西壮族自治区南宁市人民政府市长

Zhou Hongbo, Mayor of Nanning Municipal People's Government, Guangxi Zhuang Autonomous Region

致辞嘉宾: Speakers:

让-皮埃尔·拉法兰 法国前总理、法国总统中国特使、

法国展望与创新基金会主席

Jean-Pierre Raffarin, Former Prime Minister of France, Special Envoy for China of the French President, Chairman of Foundation Prospective & Innovation

鹿心社 广西壮族自治区党委书记、自治区人大常委会主任

Lu Xinshe, Secretary, Guangxi Zhuang Autonomous Region; Director of the Standing Committee, Guangxi Provincial People's Congress

王小东 广西壮族自治区党委常委、南宁市委书记

Wang Xiaohong, Member of the Standing Committee, Guangxi Provincial People's Congress; Secretary of Nanning

09:30-10:30 主旨演讲: Keynote Speech:

主持人: Host:

史育龙 中国城市和小城镇改革发展中心主任

Shi Yulong, Director, China Center for Urban Development

曾滯漪 凤凰卫视主持人

Zeng Jingyi, Host, Phoenix TV

演讲嘉宾: Speakers:

郁 白 欧盟驻华大使

Nicolas Chapuis, Europe Union Ambassador to China

杨伟民 十三届全国政协常委、全国政协经济委员会副主任、

中央财经领导小组办公室原副主任

Yang Weimin, Member of the Standing Committee, 13th National Committee of CPPCC; Deputy Director of the Economic Committee, National Committee of CPPCC; Former Deputy Director, Central Financial and Economic Leading Group Office

黄奇帆 中国国际经济交流中心副理事长

Huang Qifan, Vice Chairman, China Center for International Economic Exchanges

赵白鸽 十二届全国人大外事委副主任、中国社会科学院"一带一路"

国际智库专家委员会主席、蓝迪国际智库专家委员会主席

Zhao Baige, Deputy Director, 12th National People's Congress Foreign Affairs Committee; Chairman of Expert Committee, "Belt and Road" Initiative International Think Tank, CASS; Chairman, RDI Expert Committee

塞尔日·撒拉特 巴黎城市形态与复杂系统研究所所长。

SERGE SALAT President, Urban Morphology and Complex Systems Institute in Paris.

毛光烈 中国信息化百人会顾问、浙江省人民政府原副省长、人大原副主任、 浙江省智能制造专家委员会主任 **Mao Guanglie**, Adviser, China Info100; Former Vice Governor, Zhejiang Provincial People's Government; Former Vice Chairman, Zhejiang Provincial People's Congress; Director, Zhejiang Intelligent Manufacturing Expert Committee

李铁中国城市和小城镇改革发展中心理事长、首席经济学家

Li Tie, Chairman & Chief Economist, China Center for Urban Development

10:30-10:50 《中欧绿色智慧城市南宁共识》发布

Issue of Euro-China Green and Smart City Nanning Consensus

见证与发布嘉宾: In Presence of:

让-皮埃尔·拉法兰 法国前总理、法国总统中国特使、

法国展望与创新基金会主席

Jean-Pierre Raffarin, Former Prime Minister of France; Special Envoy for China of the French President; Chairman of Foundation Prospective & Innovation

赵白鸽 十二届全国人大外事委副主任、中国社会科学院 "一带一路"

国际智库专家委员会主席、蓝迪国际智库专家委员会主席

Zhao Baige, Deputy Director, 12th National People's Congress Foreign Affairs Committee; Chairman of Expert Committee, "Belt and Road" Initiative International Think Tank, CASS; Chairman, RDI Expert Committee

刘宏武 广西壮族自治区发展改革委主任

Liu Hongwu, Director of Development and Reform Commission, Guangxi Zhuang Autonomous Region

周红波 广西壮族自治区南宁市人民政府市长

Zhou Hongbo, Mayor of Nanning Municipal People's Government, Guangxi Zhuang Autonomous Region

宜读领导: Issued by:

王劲松 中国城市和小城镇改革发展中心副主任

Wang Jinsong, Deputy Director, China Center for Urban Development

塞日 展望与创新基金会办公室主任 (法国前驻外大使)

Serge Degallaix, General Director of the Prospective and Innovation Foundation (former French ambassador)

10:50-11:30 主题对话(一):中欧绿色智慧城市趋势展望

Dialogue I: Euro-China Green and Smart City: Development & Perspective 主持人: Host:

郑明媚 中国城市和小城镇改革发展中心智慧低碳发展部主任、

智慧城市发展联盟秘书长

Zheng Mingmei, Director of the Smart Low Carbon Development Department, China Center for Urban Development; Secretary General, Smart City Development Alliance

对话专家: Dialogue Experts:

梅世文 国家开发银行广西分行行长

Mei Shiwen, President, Guangxi Branch of China Development Bank

待 定 往届中方绿色智慧代表性城市领导

大卫·马丁尼·卡尔西亚 西班牙巴塞罗那市 BIT 基金会项目负责人

David MARTINEZ GARCIA, BIT Project Officer of Barcelona city, Spain

符 定 中方企业领导

(TBC), Leader from China Enterprise

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from Chinese Enterprise

让一丹尼尔•库恩 "法国城市大脑",法国梦想城镇创新房地产 负责人 Jean-Daniel-KUHN ,French City Brain,French Dream Town Innovative Real Estate - Optiva Darna

瑞布尔·杰罗姆 威迪科技首席执行官

REBOUL Jérôme , Witti Technologie , CEO

11:30-12:10 主题对话(二):中欧绿色智慧城市国际合作

Dialogue II: Euro-China Green and Smart City: International Cooperation

主持人: Host:

刘 悦 中国城市和小城镇改革发展中心国际合作部主任

Liu Yue, Director of International Cooperation Department, China Center for Urban Development

对话专家: Dialogue Experts:

徐 林 中美绿色基金董事长

Xu Lin, President, U.S.-China Green Fund

待 定 往届中方绿色智慧代表性城市领导

(TBC), Leader from Previous China Green and Smart Representative City

马蒂•马蒂内奇 芬兰奥罗市城镇和环境部主任

Matti MATINHEIKKI, Director of Urban & Envrionment service, Oulu city, Finland

待 定 尼斯/里昂城市领导

(TBC), Representation of Nice or Lyon

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from China Enterprise

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from China Enterprise

多米尼克·佩罗 多米尼克·佩罗建筑设计公司 首席执行官

Dominique PERRAULT, Dominique Perrault Architecture CEO

奥利维尔·夏乐 INDIGO 公司首席商务官

Olivier CHALLE, INDIGO Chief Business Officer

12:30-12:40 峰会总结 Conclusion

张文军 广西壮族自治区南宁市委常委、常务副市长

Zhang Wenjun, Member of the Standing Committee, Nanning Municipal Committee; Executive Deputy Mayor of Nanning, Guangxi Zhuang Autonomous Region

12:40-14:00 自助午餐 Lunch Buffet

14:00-17:00 第四次工业革命与智慧城市高峰对话:未来已来

The 4th Industrail Revolution & Smart City Summit Dialogue: The future has come

2019 绿色智慧城市峰会 第四次工业革命与智慧城高峰对话: 未来已来

2019 Green & Smart City Summit

The 4th Industrial Revolution & Smart City Summit Dialogue:

The future has come

2019 年 9 月 26 日 南宁 五象山庄 11 号楼大宴会厅 September 26th, 2019 Nanning Grand Banquet Hall, Building 11, Wuxiang Resort

联合主办:中国城市和小城镇改革发展中心 广西壮族自治区南宁市人民政府

中国社会科学院"一带一路"国际智库

Co-hosts: China Center for Urban Development
Nanning Municipal People's Government of
Guangxi Zhuang Autonomous Region

"Belt and Road" Initiative International Think Tank, CASS

14:00-17:00 第四次工业革命与智慧城市高峰对话:未来已来

The 4th Industrial Revolution & Smart City Summit Dialogue: The future has come

14:00-14:15 主持人 Host

赵白鹤 十二届全国人大外事委副主任、中国社会科学院"一带一路" 国际智库专家委员会主席、蓝迪国际智库专家委员会主席

Zhao Baige, Deputy Director of 12th National People's Congress Foreign Affairs Committee, Chairman of Expert Committee of "Belt and Road" Initiative International Think Tank, CASS, Chairman of RDI Expert Committee

14:15-14:30 嘉宾致辞 Guest Speaker

邱爱军 中国城市和小城镇改革发展中心副主任 Qiu Aijun, Deputy Director, China Center for Urban Development

14:30-15:40 主题对话(一)新技术与智慧城市

New Technology & Smart City

对话嘉宾: Dialogue Guests:

待 定 中方城市领导

(TBC), Leader from Chinese City

待 定 中方城市领导

(TBC), Leader from Chinese City

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from Chinese Enterprise

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from Chinese Enterprise

点评嘉宾: Comment Guests:

让·弗朗索瓦·赫奥乐 Eco-Counter

Jean Francois RHEAULT, Vice President

待 定 广西壮族自治区领导

(TBC), Leader of Guangxi Zhuang Autonomous Region

15:40-16:50 主题对话(二)新技术与人类美好生活

New Technology & Better Life for Humankind

对话嘉宾: Dialogue Guests:

待 定 中方城市领导

(TBC), Leader from Chinese City

待 定 中方城市领导

(TBC), Leader from Chinese City

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from Chinese Enterprise

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from Chinese Enterprise

点评嘉宾: Comment Guests:

洛朗·布巴哈 STEVA 公司主席

Laurent BOUGHABA, President

待 定 广西壮族自治区领导

(TBC), Leader from Guangxi Zhuang Autonomous Region

16:50-17:00 总结发言 Summary Speech

赵白鹤 十二届全国人大外事委副主任、中国社会科学院"一带一路" 国际智库专家委员会主席、蓝迪国际智库专家委员会主席

Zhao Baige, Deputy Director of 12th National People's Congress Foreign Affairs Committee, Chairman of Expert Committee of "Belt and Road" Initiative International Think Tank, CASS, Chairman of RDI Expert Committee

17:00-19:00 参观中欧城市风采展区(或自由活动) Visit of Euro-China Cities Show (Or Free Time)

19:00-21:30 2019 中欧绿色智慧城市优秀案例发布

暨南宁之夜招待晚宴

2019 Euro-China Green and Smart City Awards Gala Dinner

2019 中欧绿色智慧城市优秀案例发布 暨南宁之夜招待晚宴 2019 Euro-China Green and Smart City Awards Gala Dinner

2019年9月26日南宁五象山庄(广西南宁市五象新区秋月路9号)
September 26th, 2019 Nanning
Wuxiang Resort
(No.9, Qiuyue Road, Wuxiang New District, Nanning, Guangxi)

19:00-19:10 领导致辞 Remarks by Senior Official

主持人: Host:

曾滯漪 凤凰卫视主持人

Zeng Jingyi, Host, Phoenix TV

致辞嘉宾: Guest Speaker:

让-皮埃尔·拉法兰 法国前总理、法国总统中国特使、

法国展望与创新基金会主席

Jean-Pierre Raffarin, Former Prime Minister of France, Special Envoy for China of the French President, Chairman of Prospective & Innovation Foundation

19:10-19:20 特邀发言 Special Speech

待 定 广西壮族自治区南宁市领导

(TBC), Leader from Nanning of Guangxi Zhuang Autonomous Region

待 定 中方企业领导

(TBC), Leader from Chinese Enterprise

待 定 欧方城市领导

(TBC), Leader from European City

待 定 欧方企业领导

(TBC), Leader from European Enterprise

19:20-19:35 中欧文化艺术交流展示

Euro-China Culture & Art Performance

19:35-19:45 中欧绿色和智慧优秀城市授予仪式(I)

Euro-China Green and Smart City Awards Ceremony (I)

颁奖嘉宾: Awarding Guests:

法比安娜 • 凯勒 欧洲议会代表

Fabienne Keller, EU Parliement

史育龙 中国城市和小城镇改革发展中心主任

Shi Yulong, Director, China Center for Urban Development

19:45-19:55 中欧绿色和智慧优秀城市授予仪式(Ⅱ)

Euro-China Green and Smart City Awards Ceremony (II)

颁奖嘉宾: Awarding Guests:

罗纳德·阿勒 欧盟委员会代表

Ronald HALL, EU Commission

或

吴 钟 联合国教科文组织代表

WuZhong, UNESCO

赵白鹤 十二届全国人大外事委副主任、中国社会科学院"一带一路" 国际智库专家委员会主席、蓝迪国际智库专家委员会主席

Zhao Baige, Deputy Director of 12th National People's Congress Foreign Affairs Committee, Chairman of Expert Committee of "Belt and Road" Initiative International Think Tank, CASS, Chairman of RDI Expert Committee

19:55-20:05 中欧绿色和智慧优秀城市授予仪式(皿)

Euro-China Green and Smart City Awards Ceremony (III)

颁奖嘉宾: Awarding Guests:

郁 白 欧盟驻华大使

Nicolas Chapuis, Europe Union Ambassador to China

毛光烈 中国信息化百人会顾问、浙江省人民政府原副省长、

人大原副主任、浙江省智能制造专家委员会主任

Mao Guanglie, Adviser of China Info100, Former Vice Governor of Zhejiang Provincial People's Government, Former Vice Chairman of Zhejiang Provincial People's Congress, Director of Zhejiang Intelligent Manufacturing Expert Committee

20:05-20:15 中欧绿色和智慧优秀城市授予仪式(IV)

Euro-China Green and Smart City Awards Ceremony (IV) 颁奖嘉宾: Awarding Guests:

让-皮埃尔·拉法兰 法国前总理、法国总统中国特使、

法国展望与创新基金会主席

Jean-Pierre Raffarin, Former Prime Minister of France, Special Envoy for China of the French President, Chairman of Foundation Prospective & Innovation

史育龙 中国城市和小城镇改革发展中心主任 Shi Yulong, Director, China Center for Urban Development

20:15-20:25 总结发言 Summary Speech

郁 白 欧盟驻华大使 Nicolas Chapuis, Europe Union Ambassador to China

20:25-20:30 集体合影 Group Photo

09:00-12:00 中欧城市与企业合作交流会

Euro-China Cities & Enterprises Cooperation and Exchange

主持人: Host:

王劲松 中国城市和小城镇改革发展中心副主任

Wang Jinsong, Deputy Director, China Center for Urban Development

史 欣 欧盟国际城镇合作项目亚洲部副部长

Steven Shi, Deputy team leader of the IUC Asia

中方城市: Chinese Cities:

待 定 中方城市 3个

(TBC) 3 Chinese cities

欧方城市: 14 European Cities:

意大利 罗马市

Rome (Italy)

英国 曼彻斯特市

Manchester (England)

波兰 克拉科夫市

Krakow (Poland)

西班牙 巴塞罗那市

Barcelona (Spain)

西班牙 格拉纳达市

Grenada (Spain)

芬兰 奥罗市

Oulu (Finland)

丹麦 森纳堡市

Sonderborg (Denmark)

爱沙尼亚 塔林市

Tallinn (Estonia)

拉脱维亚 里加市

Riga (Latvia)

法国 里昂市

Lyon (France)

法国 尼斯市

Nice (France)

意大利 博洛尼亚市

Bologna (Italie)

法国 大巴黎区

lle de France (France)

葡萄牙

Portugal

12:00-13:30 自助午餐 Lunch Buffet

13:30-17:15 中欧城市与企业精准对接会

Euro-China Cities & Enterprises BtB Matching and Exchange

地点: 五象山庄 11 号楼大宴会厅

Venue: Grand Banquet Hall, Building 11, Wuxiang Resort

交流会形式:

- 1.每个欧方城市(携企业)安排固定的会谈席位,由中方城市和企业自行选择意向交流对象,开展一对一务实合作交流(中方单位自带英文翻译人员);
- 2.南宁等重点中方团组单独设 1-2 个 VIP 会谈席固定不动,由欧方企业与其展开合作对接(中方单位自带英文翻译人员)。

Pattern:

- Each city and enterprise from Europe side will set booth and meeting seats. Cities
 and enterprises from China side will choose their interested counterparts to have oneon-one meeting and discussion. Units from China side are suggested to come with
 interpreters.)
- 2. Nanning and other key Chinese delegations will set 1-2 VIP booth and meeting seats. Enterprises from Europe side who are interested choose to exchange with them. Units from China side are suggested to come with interpreters.

第一轮 13:30-14:15

第二轮 14:15-15:00

第三轮 15:00-15:45

第四轮 15:45-16:30

第五轮 16:30-17:15

桌号/No.	城市/Cities
1 号桌	巴塞罗那
Table 1	Barcelona
2 号桌	博洛尼亚
Table 2	Bologna
3 号桌	格拉纳达
Table 3	Granada
4 号桌	克拉科夫
Table 4	Krakow
5 号桌	里昂
Table 5	Lyon
6 号桌	曼彻斯特
Table 6	Manchester
7 号桌	尼斯
Table 7	Nice
8号桌	奥罗
Table 8	Oulu
9 号桌	大巴黎地区
Table 9	Région IDF
10 号桌	
Table 10	Riga
11 号桌	罗马
Table 11	Rome

10 只占	太仙保
12 号桌	森纳堡
Table 12	Sonderborg
13 号桌	塔林
Table 13	Tallinn
14 号桌	葡萄牙
Table 14	Portugal
桌号/No.	企业/Enterprises
15 号桌	多米尼克 • 佩罗建筑设计公司
Table 15	Dominique Perrault Architecture
16 号桌	Eco-Counter
Table 16	Eco-Counter
17 号桌	法国城市大脑 French City Brain
Table 17	云国现印入M French City brain
18 号桌	Indigo 泊车
Table 18	Indigo Parking
19 号桌	斯特瓦-阳光别墅养老院
Table 19	Steva - Villa Beausoleil
20 号桌	威迪科技
Table 20	Witti Technologie
桌号/No.	南宁企业/Enterprises of Nanning City
21 号桌	南宁 1
Table 21	Nanning I
22 号桌	南宁 2
Table 22	Nanning II

18:00-21:00 自助晚餐 Dinner Buffet

9月28日 周六 September 28th, Saturday

中欧城市与企业精准对接会

08:30-12:15 Euro-China Cities & Enterprises BtB Matching

地点: 五象山庄 11 号楼大宴会厅

Venue: Grand Banquet Hall, Building 11, Wuxiang Resort

第一轮 08:30-09:15

第二轮 09:15-10:00

第三轮 10:00-10:45

第四轮 10:45-11:30

第五轮 11:30-12:15

桌号/No.	城市/Cities
1 号桌	巴塞罗那
Table 1	Barcelona
2 号桌	搏洛尼亚
Table 2	Bologna
3 号桌	格拉纳达
Table 3	Granada
4 号桌	克拉科夫
Table 4	Krakow
5 号桌	里昂
Table 5	Lyon
6 号桌	曼彻斯特
Table 6	Manchester
7号桌	尼斯
Table 7	Nice
8号桌	奥罗
Table 8	Oulu
9 号桌	大巴黎地区
Table 9	Région IDF
10 号桌	里加
Table 10	Riga
11 号桌	罗马
Table 11	Rome
12 号桌	森纳堡
Table 12	Sonderborg
13 号桌	塔林
Table 13	Tallinn
14 号桌	葡萄牙
Table 14	Portugal

桌号/No.	企业/Enterprises
15 号桌	多米尼克 • 佩罗建筑设计公司
Table 15	Dominique Perrault Architecture
16 号桌	Eco-Counter
Table 16	Eco-Counter
17 号桌	公司(村主上) P
Table 17	法国城市大脑 French City Brain
18 号桌	Indigo 泊车
Table 18	· Indigo Parking
19 号桌	斯特瓦-阳光别墅养老院
Table 19	Steva - Villa Beausoleil
20 号桌	威迪科技
Table 20	Witti Technologie
桌号/No.	南宁企业/Enterprises of Nanning City
21 号桌	南宁 1
Table 21	Nanning I
22 号桌	南宁 2
Table 22	Nanning II

12:30-14:30 自助午餐 Lunch Buffet

14:30-16:30 欧方城市、欧方企业家团组考察南宁绿色智慧城市建设
Visit of Europe Cities & Entrepreneurs in Nanning
考察路线: (特定)
Route: (To be determined)

16:30 嘉宾返程 Guests Return